

全方位學習日

敬啟者:

2021年10月29日(星期五)為本校全方位學習日,當天全校學生將外出參觀。目的是讓學生透過不同的學習情境,擴闊視野,發展多元智能,獲得在課堂上難以體會的經驗。有關參觀詳情臚列如下:

小一至小二	
	參觀香港濕地公園
8:00a.m. - 9:15a.m.	班主任課及活動簡介
9:15a.m. - 10:00a.m.	乘車前往目的地
10:00a.m.-12:15p.m.	進行參觀活動
12:15p.m.	乘車回校
1:00p.m.	放學
小三至小四	小五至小六
參觀香港歷史博物館	參觀香港科學館
8:00a.m. - 9:00a.m.	班主任課及活動簡介
9:00a.m. - 10:00a.m.	乘車前往目的
10:00a.m. - 12:00n.n.	進行參觀活動
12:00n.n.	乘車回校
1:00p.m.	放學

備註:

- 1 學生須穿著整齊體育服。
- 2 是次參觀活動為常規課程,若學生因病缺席,請出示醫生證明書及按手續辦理請假事宜。
- 3 濕地公園有戶外活動區域,可因應情況預防蚊蟲叮咬(如蚊怕水、蚊貼等)及考慮穿上長褲,此外避免接觸野生動物及其糞便。
- 4 參觀時保持安靜,仔細觀察。同時保持地方清潔,愛護環境。
- 5 如當天天文台懸掛紅色、黑色暴雨警告、八號或以上颱風訊號或教育局宣布停課,當日活動將予取消,學生亦不須回校。如有查詢,請致電2476 2414與黃霏嵐老師聯絡。
- 6 當天下午功課輔導班及課後活動暫停, **學生於下午1:00放學**。

此致

貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二一年十月二十日

*請於10月22日(星期五)前將回條交班主任。



回條

(通函 No : 033/2021)

敬覆者:

本人已知悉「全方位學習日」活動事宜,並 同意 / 不同意敝子弟參加上述活動。

此覆

錦田公立蒙養學校校長

學生姓名: _____ () 班級: _____

家長/監護人姓名: _____

家長/監護人簽署: _____

日期: 2021年 10 月 日

*請於10月22日(星期五)前將回條交班主任。

Life-wide Learning Day

Dear Parents/Guardians,

The school is going to organize a Life-wide Learning Day on 29th October, 2021(Friday). This is to help our students learn in real contexts and authentic settings. Such experiential learning enables students to achieve certain learning goals that are more difficult to attain through classroom learning alone. The details are as follows:

		P1 – P2	
		Hong Kong Wetland Park	
8:00a.m. - 9:15a.m.	Assembly and Introduction		
9:15a.m. - 10:00a.m.	Travel by coach to Hong Kong Wetland Park		
10:00a.m.-12:15p.m.	Project Learning		
12:15p.m.	Come back to school by coach		
1:00p.m.	Dismissal from school ground		
		P3 – P4	P5 – P6
		Hong Kong Museum of History	Hong Kong Science Museum
8:00a.m. - 9:00a.m.	Assembly and Introduction		
9:00a.m. - 10:00a.m.	Travel by coach to HK Wetland Park or HK Science Museum		
10:00a.m. - 12:00n.n.	Project Learning		
12:00n.n.	Come back to school by coach		
1:00p.m.	Dismissal from school ground		

- Remarks:
1. Students should wear school PE uniforms.
 2. This should be treated as a normal school day meaning that students must attend school unless they can provide medical documents.
 3. The Wetland Park has outdoor activity areas. Students are advised to put on sunscreen, insect repellent, and to wear long trousers. Student should avoid contact with wild animals (including their dropping) at all times.
 4. Keep quiet and to be attentive during the visit. Please be mindful of the environment by keeping it clean.
 5. If red or black rainstorm warning or a typhoon signal no.8 or above is hoisted, this event will be cancelled and students do not have to come back to school. Please feel free to contact Ms Wong Fei Lam at 2476 2414 if you have any enquiry.
 6. The remedial class and after school activity will be cancelled on that day. **Students leave school at 1:00pm.**

Yours sincerely,



Mr Tsang Cheuk Lung
Principal

* Please fill in the reply slip and return it to the class teacher on 22nd October, 2021 (Friday).

Reply Slip



Notice (No : 033/2021)

Dear Principal,

I have read and understand the details of 'Life-wide Learning Day'.

I agree / disagree my child to participate in this activity.

Student's name : _____ () Class : _____

Parent's / Guardian's name : _____

Parent's / Guardian's signature : _____

Date : 2021 (Y) 10 (M)____(D)

* Please fill in the reply slip and return it to the class teacher on 22nd October, 2021 (Friday).